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آتیه مردم/ تامین و س��اخت مس��کن 
هم��واره یک��ی از ش��عارها و برنامه ه��ای 
دولت ه��ا در زمان انتخابات بوده اس��ت به 
طوری که دس��تیابی به افق کلان پیش رو 
در بحث ساخت مسکن اصلی ترین دغدغه 
دولتم��ردان در هر دوره ای��ی بوده عدم زیر 
س��اخت کافی از طرفی ونحوه تامین زمین 
مورد نیاز برای ساخت مسکن همیشه مورد 
بحث کارشناسان این حوزه بوده است به نظر 
می رسد حلقه مفقوده ایی که میتواند مشکل 
ساخت مسکن را مرتفع سازد انجام کارهای 
کارشناسی، همدلی و هم افزایی درتصمیم 
مسوولان به نحوی که بتواند چاش های این 

حوزه را سامان ببخشد.
در هفته ایی که گذشت دویست و 
نوزدهمین جلسه شورای مسکن فارس 

به ریاست استاندار فارس برگزار شد
 به گزارش آتیه م��ردم به نقل از روابط 
عمومی و امور بین الملل اس��تانداری فارس 
دویست و نوزدهمین جلسه شورای مسکن 
اس��تان  به ریاس��ت محمد ه��ادی ایمانیه 
اس��تاندار ف��ارس در س��الن ش��هید قاضی 

استانداری برگزار شد.
در این جلسه فرمانداران شهرستان های 
رس��تم، پاسارگاد، فراش��بند، بوانات، زرقان، 
مرودش��ت و س��رچهان عملکرد خ��ود در 
طرح های نهضت ملی مسکن را ارائه کردند؛ 
استاندار فارس خواستار حل مشکلات پیش 
روی اح��داث ای��ن واحدهای مس��کونی و 

افزایش سرعت این طرح مسکونی شد.
 موضوع آزادسازی ظرفیت پیمانکاران 
پروژه ه��ای ط��رح نهضت ملی مس��کن و 
همچنین موضوع تشکیل کارگروه بازرسی 
ویژه تاسیسات برقی مکانیکی در پروژه های 
نهضت ملی مس��کن از دیگر دس��تورهای 
هفدهمین جلس��ه شورای مس��کن استان 
فارس در س��ال ۱۴۰۳ بود. در این جلس��ه 
درخواست دانشگاه آزاد اسلامی مرکز فارس 
مبنی بر تامین زمین برای مس��کن اساتید، 
اعضای هیات علمی دانش��گاه، پرس��نل و 

بازنشستگان این مرکز آموزش عالی بررسی 
و بر تسریع در این امر، تاکید شد.

همانند جلس��ات قبل شورای مسکن 
استان، مش��کل ش��رکت تعاونی کارکنان 
لاستیک سازی دنا در یکی از پروژه مجتمع 
تجاری مسکونی شیراز و درخواست اعضای 
ش��رکت تعاونی مس��کن فرهنگیان شیراز 
در خصوص عدم واگذاری زمین از س��وی 
تعاون��ی مس��کن مطرح و دس��تورات لازم 
 برای حل مش��کل این دو تعاونی مس��کن 

صادر شد.
 رئی�س ش�ورای ش�هرصدرا: 
 مخالف ساخت مسکن ملی جدید در 

شهر صدرا هستیم
رئیس شورای شهر صدرا گفت: به علت 
نبود زیرساخت های کافی و لازم برای رفاه 
حال مردم، مخالف ساخت مسکن ملی جدید 

در شهر صدرا هستیم.

 روح الله ش��جاعیان در گفت وگ��و ب��ا 
خبرنگار ایسنا در خصوص ساخت وساز طرح 
مس��کن ملی در شهر صدرا بیان کرد: اخیراً 
متوجه ش��دیم در قسمت غرب صدرا حدود 
۳۰۰ هکتار به س��اخت مسکن ملی و طرح 
جوانی جمعیت تعلق گرفته است، باید گفت 
هر شهری یک ظرفیت دارد، نباید اجازه داد 
بار جمعیتی را فقط ش��هر ص��درا به دوش 

بکش��د و البته که هیچ خدماتی هم در این 
زمینه ارائه نمی شود.

وی ب��ا تأکید ب��ر نبود زیرس��اخت در 
ش��هر صدرا، ادامه داد: یک ریال از اعتبارات 
عمرانی و ساختار برنامه ریزی به شهر صدرا 
تعلق نمی گیرد. ما مخالف هستیم که دوباره 
یک طرح ملی مسکن در شهر صدرا ساخته 
ش��ود و تقاضا داریم مسکن مهر را در شهر 

ص��درا تک��رار نکنن��د یک��ی از دلایل این 
مخالفت، نبود زیرساخت است.

ش��جاعیان اظهار کرد: یک مجتمع ۳ 
هزار واحدی که در کنار بیمارس��تان پیوند 
اعضا درحال ساخت است در واقع ۶ مدرسه 
می خواهد. اگر هر خانواده دو فرزند داش��ته 
باش��د ۶ هزار کودک مدرسه، فضای سبز، 
حمل و نقل، مرکز بهداشت و امکانات رفاهی 
می خواهند. با افزایش جمعیت در هر منطقه 

امکانات رفاهی آن منطقه باید بیشتر شود.
وی با اش��اره به مشکل کمبود آب در 
این ش��هر افزود: یکی از مش��کلاتی که در 
ش��هر صدرا وجود دارد کمبود آب است، به 
نظر می رس��د تنها چاره رفع مشکل کمبود 
آب وصل ش��دن به آب پایدار است و البته 
مشکل نبود زیر ساخت، افزایش جمعیت و 
ارتفاع س��اختمان ها در تشدید این مشکل 

بی تاثیر نیست.

رئیس ش��ورای اسلامی ش��هر صدرا 
تصریح ک��رد: مخال��ف ایج��اد حتی یک 
مس��کن در حوزه ملی هس��تیم، چون زیر 
س��اخت کافی وجود ندارد. امروز در ش��هر 
صدرا به غیر از جمعی��ت جدید، کمبود ۲۰ 
مدرس��ه احس��اس می شود. ۳ س��ال است 
برای ۲۴ ه��زار دانش آموز تقاضای آموزش 
 و پرورش مس��تقل داریم که تاکنون میسر

 نشده است.
وی با بیان اینکه ب��ا افزایش جمعیت 
کیفیت زیرساخت ها در تمام حوزه ها پایین 
می آی��د، گفت: ش��هرداری ص��درا در حال 
س��اخت حدود ۳۰ هکتار پارک است که در 
نوع خود بی س��ابقه بوده اس��ت، این پارک 
حدود ۵۰۰ میلی��ارد تومان اعتبار می خواهد 
و بودج��ه ما هزار و ۲۰۰ میلیارد اس��ت که 
ح��دود ۶۰۰ میلیارد توم��ان صرف حقوق 
و هزینه ه��ای جاری می ش��ود و ب��ا ۶۰۰ 
میلی��ارد دیگر نمی توان ش��هر را اداره کرد. 
ما مخالف س��اخت مس��کن ملی در شهر 
صدرا هس��تیم چون بع��د از اینکه مردم در 
خانه های خود مس��تقر ش��دند از شهرداری 
ص��درا تقاض��ای امکان��ات دارن��د و صدرا 
 علاوه بر کمبود زیرساخت، اعتبارات کافی 

هم ندارد.
شجاعیان با اشاره به اینکه شهر صدرا 
از لحاظ جمعیتی بزرگترین شهر استان است 
و بی��ش از ۲۲۰ هزار نفر جمعیت دارد، بیان 
ک��رد: ما در زیر س��اخت ف��از ۱ و ۲ کمبود 
داری��م و نمی توانیم فاز ۳ را پوش��ش دهیم 
و توقعات م��ردم را برآورده کنیم. بهترین و 
مهم ترین مطالبه در زمان فعلی این اس��ت 
 که از سمت شرق و غرب صدرا محدوده ای

 باز نشود.
رئیس شورای اسلامی شهر صدرا بیان 
کرد: امروز شهر صدرا هویت ندارد، بودجه ای 
تخصیص داده نمی شود. صدرا یا باید منطقه 
۱۲ شهرداری شیراز باشد یا اجازه داده شود 
به صورت یک ش��هر مستقل اداره شود اما 

هنوز بلاتکلیف است.

موضوع آزادس�ازی ظرفیت پیمانکاران پروژه های طرح 
نهضت ملی مس�کن و همچنین موضوع تش�کیل کارگروه 
بازرس�ی ویژه تاسیس�ات برق�ی مکانیک�ی در پروژه های 
نهضت ملی مس�کن از دیگر دس�تورهای هفدهمین جلسه 

شورای مسکن استان فارس در سال ۱۴۰۳ بود
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آیین تجلیل از برگزیدگان جام بازی های ویدئویی ایران 
در فارس که در واقع، نهمین جام قهرمانان بازی های ویدئویی 
ایران، شامل بازی های موبایلی ایرانی و فیفا ۲۴ تابستان ۱۴۰۳ 

بود، همزمان در استان فارس و سراسر کشور برگزار شد.
مدیرکل فرهنگ و ارش��اد اسلامی فارس با بیان اینکه 
میلیون ه��ا گیمر در کش��ور وجود دارد، گفت: با یک مس��اله 
فرهنگی مواجه هستیم و سیاستگذار فرهنگی نمی تواند در این 

زمینه منفعلانه عمل کند.
حمیدرضا قانعی در حاشیه آیین تجلیل از برگزیدگان جام 
بازی های ویدئویی ایران در فارس، اظهار کرد: یکی از راه های 
ورود مسئولان فرهنگی در این زمینه برگزاری جشنواره ها و 
تورنمنت ها اس��ت.وی افزود: دستگاه فرهنگی، با برپایی این 
رویدادها، ضمن کسب شناخت از فضای موجود جامعه، با ایجاد 

هیجان و ش��ور و نشاط در میان جوانان ونوجوانان، نشان می دهد که نسبت به این مساله 
بی تفاوت نیست.

قانعی اضافه کرد: سیاس��تگذار فرهنگی، در گام بعد نیز می کوشد تا ذائقه مخاطب را 
نسبت به بازی ها و رویدادهای دقیق تر ارتقا دهد.

مدیرکل فرهنگ و ارش��اد اس��لامی فارس با بیان اینکه نمی توان نسبت به بازیهای 
ویدئویی بی تفاوت بود، ادامه داد: فرهنگ و ارشاد اسلامی، تکالیف ۲ سویه ای در این زمینه 
به عهده دارد، یکی اینکه در کنار گیمرها قرار گیرد و زمینه حضور فعالانه آنها را در عرصه 
بین المللی و کسب درآمد فراهم کند و دوم اینکه به ارتقای سواد خانواده ها درباره این دسته 

از بازی ها کمک کند.
وی گفت: هرچقدر اطلاعات خانواده ها در زمینه بازی های 
ویدئویی افزایش پیدا کند و داده های بیشتری داشته باشند، از 

آن آسیب کمتری می بینند.
قانعی با بیان اینکه امروز چه بخواهیم و چه نه، نوجوانان 
درگیر بازی های ویدئویی هستند، اظهار کرد: بازیهای ویدئویی 
گردش مالی بالایی نیز در س��طح دنیا دارند و ایران نیز حوزه 
سیاس��تگذاری فرهنگی فعالانه وارد این عرصه شده است تا 
برای مشکلات این حوزه راه حل پیدا کند و برای ارتقا و رشد 

این گونه بازیها نیز برنامه ریزی کند.
قانع��ی گفت: می توان ب��رای برگزاری ج��ام بازی های 

ویدئویی به شکل فصلی در فارس برنامه ریزی کرد.
در پای��ان س��ه روز رقاب��ت میان ۴۰۲ گیم��ر در بخش 
حضوری جام بازیهای ویدئویی ایران در فارس، پوریا س��عادت نفر، محمد رضا جوانمردی 

و امیر رضا ایمانی به عنوان برگزیده های اول تا سوم فارس معرفی شدند.
نهمین جام قهرمانان بازی های ویدئویی ایران، شامل بازی های موبایلی ایرانی و فیفا 

۲۴ تابستان ۱۴۰۳ همزمان در استان فارس و سراسر کشور برگزار شد.

رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس:

 طرد اتباع  غیرمجاز 
خواسته به حق مردم است

رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شورای اسلامی طرد اتباع 
غیرمجاز را خواسته به حق مردم دانست و 
گفت: باید مقابل مهاجرت های غیرقانونی 

به کشور محکم ایستاد.
ابراهیم عزیزی در ای��ن رابطه اظهار 
کرد: برای سازماندهی اتباع غیرمجاز نیازمند 
ساز و کاری دقیق و مدیریت شده هستیم 
که تشکیل س��ازمان مهاجرین و اتباع که 
مراحل نهایی خود را طی می کند، می تواند 

در این زمینه بسیار اثرگذار باشد.
وی با تاکید بر ورود مهاجران با تشریفات قانونی افزود: ورود اتباع بدون تشریفات 

قانونی خلاف منافع و امنیت ملی است و همه دستگاه ها در این راستا مسئولیت دارند.
عزیزی با تاکید بر ارائه خدمات به اتباع خارجی قانونی گفت: عدم ارائه خدمات به 
مهاجران غیر قانونی، جلوی ورود آن ها را به کشور خواهد گرفت که این مهم نیز وظیفه 

همه سازمان ها و دستگاه های ذیربط است.
نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی همچنین با تاکید بر ورود 
گردش��گران قانونی به کشور اظهار کرد: هیچ کشوری درب خود را به روی گردشگران 
نمی بندد اما ورود گردشگران نیز تابع قوانین و تشریفات خاص خود است تا هم رضایت 

گردشگران حفظ شود و هم مشکلی برای کشور به وجود نیاید.
عزیزی در پایان نیز تاکید کرد: برای حفظ امنیت و آرامش کشور و اجابت خواسته 
به حق مردم، نیازمند برخورد محکم با مهاجران و اتباع غیر قانونی هستیم که در قانون 

نیز این امر دیده شده است.

مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس:

 نمایشگاه های عرضه مستقیم کالا در استان 
فارس برپا می شوند

مدیرکل هماهنگی ام��ور اقتصادی 
اس��تانداری فارس گفت: نمایش��گاه های 
عرضه مستقیم کالاهای مورد نیاز خانوار 
خصوصا اقلام مورد نیاز جهت بازگشایی 

مدارس در استان فارس برپا می شوند.
به گزارش روابط عمومی استانداری 
ف��ارس، مرتضی ش��ریفی با اع��لام این 
مطل��ب گف��ت: نمایش��گاه های عرضه 
مستقیم کالاهای مورد نیاز خانوار خصوصا 
اقلام مورد نیاز جهت بازگشایی مدارس از 
قبیل کیف، کفش، پوشاک و لوازم التحریر 
با محوریت اتاق اصناف و اتحادیه های مرتبط در تمامی شهرستان های فارس و ۴ نقطه 

از شهر شیراز برگزار می شود.
وی با بیان اینکه آنچه در این نمایشگاه ها مورد تأکید است عرضه کالاهای با کیفیت 
و قیمت مناسب است، اظهار کرد: ناظرین اتاق اصناف و اداره کل صنعت، معدن و تجارت 

به صورت منظم این موضوع را رصد می کنند .
مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی اس��تانداری فارس ادامه داد: با همکاری اداره کل 
صنعت، معدن و تجارت و جهادکشاورزی هماهنگی لازم جهت حضور تولیدکنندگان در 

این نمایشگاه ها صورت گرفته است.
ش��ریفی افزود: در کنار این نمایشگاه ها، کالاهای اساسی نظیر برنج، شکر و اقلام 
پروتئینی نظیر گوش��ت، مرغ و گوشت قرمز هم در غرفه ها عرضه خواهد شد تا ضمن 

تنظیم بازار، بخشی از نیازهای خانوار در این نمایشگاه ها تامین شود.

مدیرکل زندان های فارس:

فارس بیشترین تعداد زندانیان جرائم 
غیرعمد را دارد

طب��ق اع��لام مدی��رکل زندان های 
فارس، این اس��تان دارای بیشترین تعداد 

زندانیان جرائم غیرعمد است.
اسحاق ابراهیمی  در دیدار با مدیرکل 
صدا و سیمای فارس گفت: استان فارس 
به تبع تقسیمات کشوری، دارای بیشترین 
تعداد زندان در س��طح کش��ور است و این 
مهم مس��ئولیت م��ا را در اصلاح و تربیت 
مجرم��ان و صیان��ت از امنیت م��ردم در 
مواجهه با جامعه جرم بسیار بالا برده است.
وی افزود: علاوه بر انعکاس خدمات 
که موجب افزایش اعتماد مردم می ش��ود، 
نیازمندیم در حوزه پیش��گیری از وقوع جرم خصوص��اً در حوزه جرایم غیر عمد و مالی 
که متاس��فانه فارس بالاترین تعداد این زندانیان را داراست، فعالیت های اطلاع رسانی و 
اقناعی داشته باشیم و برای این منظور آماده هرگونه همکاری با صدا و سیما بر اساس 

شاخص های این سازمان هستیم.
ابراهیم��ی با بیان اینکه در مجموعه زندان ها روزانه بیش از ۱۶۰ خدمت به زندانی 
ارائه می ش��ود، گفت: تلاش مجموعه زندان بانی این اس��ت که علاوه بر اعمال موثر 
مجازات مجرمان فرصت احیا و بازگش��ت س��عادتمندانه آنان به جامعه را فراهم سازد و 
ضمن بازاجتماعی سازی زندانی سیاست های کنترل و کاهش هدفمند جمعیت کیفری را 
با استفاده از همه ظرفیت ها و در راستای ارتقا امنیت و آسایش آحاد جامعه محقق سازد.

مدی��ر کل صدا و س��یمای مرکز فارس هم در این نشس��ت گفت: زن��دان دارای 
سوژه های مختلفی است که بیان و انعکاس موثر و هدفمند آن می تواند پیشگیری های 

اجتماعی از جرم  و سلامت رفتاری جامعه را ارتقا بخشد.
امیر رئوف بیان کرد: صدا و س��یما به عنوان روابط عمومی نظام در تلاش اس��ت 
تا بر اس��اس اقدامات مردم پایه رویدادها و اخبار را متناس��ب با عناصر هفتگانه خبری 
ارزش های خبری پوشش دهد و در این راستا  به فعالیت موثر و کیفی روابط عمومی های  

دستگاه های مختلف توجه دارد.
وی بیان کرد: صدا و سیما می تواند با مشارکت زندان محتواهایی را تولید و انعکاس 

دهد که دانش حقوقی اجتماعی و پیشگیری از آسیب مردم را افزایش دهد.
رئ��وف، اقدامات اصلاحی و تربیتی ج��اری در زندان ها را در ح��وزه رعایت حقوق 
ش��هروندی و توانمندسازی زندانیان و همچنین خدمات انجمن های حمایت زندانیان و 
ستادهای دیه را قابل توجه توصیف کرد و افزود: انعکاس هدفمند اخبار و فعالیت های نظام 
زندانبانی در اصلاح و تربیت مجرمان موجب پذیرش افراد باز اجتماعی شده و همچنین 

ارتقای سرمایه اجتماعی در نزد مردم خواهد شد.

روی خط خبر

محمد هادی ایمانیه در آستانه اربعین حسینی به صورت میدانی فعالیت اداره مهاجرت و گذرنامه را 
مورد ارزیابی قرار داد.به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل استانداری فارس محمد هادی ایمانیه با 
حضور در اداره گذرنامه شیراز به صورت میدانی خدمت رسانی به مراجعین این دستگاه به ویژه زائرین 
حضرت اباعبدالله الحسین علیه السلام را مورد ارزیابی قرار داد. استاندار فارس در حاشیه این بازدید با 
تاکید بر اینکه خدمت رس��انی در این مرکز، در مقایس��ه با سنوات قبل ارتقاء چشمگیری داشته است 
افزود: تلاش و همت عزیزان نیروی انتظامی و پرسنل اداره گذرنامه برای تسهیل در دریافت گذرنامه 
یا تمدید آن بسیار محسوس است که رضایت مراجعین را نیز به همراه داشته است. ایمانیه از برپایی 
موکب پذیرایی در این مجموعه به عنوان اقدامی ارزشمند یاد کرد و خاطرنشان ساخت: پذیرایی از زوار 

سیدالشهدا علیهم السلام محدود به کشور عراق نیست و خیرین و نیک اندیشان با این اقدام ارزشمند در 
ثواب زیارت اربعین زوار امام حسین علیه السلام شریک خواهند شد. وی با بیان اینکه قریب به ۳۰ واحد 
برای تعویض یا تمدید گذرنامه در این اداره فعال شده است اظهار داشت: از زمانی که فرد برای دریافت 
گذرنامه مراجعه می کند تا زمانی که مدرک خود را تحویل می گیرد در صورتی که نقص مدرک نداشته 
باشد، حداکثر دو ساعت زمان صرف می شود که این مهم نشان دهنده یک عملکرد فوق العاده است.  
نماینده عالی دولت در فارس با تصریح بر اینکه دیگر نیازی به رفت و آمد به پایتخت وجود ندارد، از 
انجام همه فرایندها در استان خبر داد و گفت: گذرنامه های زیارتی که صادر می شود تا ۵ سال اعتبار دارد 
که منحصر به ایام اربعین هم نیست و در طول سال نیز می توان برای سفر به عراق از آن استفاده کرد.

در آستانه اربعین حسینی:  استاندار فارس از اداره مهاجرت و گذرنامه استان بازدید کرد

ساخت مسکن ملی و مصائب  پیش رو 
استاندار فارس خواستار حل مشکلات پیش روی احداث واحدهای مسکونی و افزایش سرعت این طرح مسکونی شد

مخالفت رئیس شورای شهر جدید صدرا با ساخت مسکن ملی جدید در شهر صدرا

مدیرکل ارشاد فارس: 

سیاستگذاران فرهنگی نسبت به بازی های ویدئویی منفعل نیستند

مع��اون هماهنگ��ی ام��ور زائری��ن و 
گردش��گری اس��تانداری فارس بر ضرورت 
راه اندازی ش��بکه گردشگری در این استان 
تأکید کرد و از خبرنگاران خواست تا در این 

زمینه مطالبه گری داشته باشند.
محمد فرخ زاده  با بیان اینکه باید شبکه 
گردش��گری در استان فارس به عنوان یک 
ش��بکه ملی و بین المللی راه اندازی ش��ود، 
از خبرن��گاران خواس��ت تا در ای��ن زمینه 
مطالبه گری داشته باشند و سپس افزود: اگر 
بخواهیم یک شبکه  ملی و بین المللی که غیر 
سیاسی باش��د و جنبه اقتصادی  و فرهنگی 
داشته باشد را راه اندازی کنیم، مسلما شبکه 

گردشگری خواهد بود.
وی همچنین ب��ا بیان اینکه ۵ منطقه 
ویژه گردش��گری ف��ارس در هیئت دولت 
تصویب ش��ده اس��ت، افزود: موضوع دیگر 
هیئ��ت امنای��ی ک��ردن بعض��ی از اماکن 
گردش��گری استان فارس اس��ت. حافظیه، 
تخت جمشید، سعدیه پرمخاطب ترین مراکز 
تاریخی و فرهنگی بازدید ش��ده در س��ال 
گذشته و امس��ال بوده است. هزینه فروش 

بلیت این اماکن گردش��گری ف��ارس، باید 
به خود اس��تان برگردد تا ص��رف مصارف 
فرهنگی و مرمت شود. هیئت امنایی شدن 
ای��ن ۵ مجموعه در زمان دولت س��یزدهم 
مصوبه دارد ام��ا وزارت میراث فرهنگی آن 
را اجرایی نکرده اس��ت.فرخ زاده اظهار کرد: 
معتقدیم تدابیر بسیار بهتری را می توانستیم 
در تقسیم بودجه در مجموعه های مختلف 
اجرای��ی انجام دهیم. فارس یک اس��تان با 
سابقه است و همیشه باید موفق تر و پیشروتر 
از سایر استان ها باشد. ظرفیت های بسیار زیاد 
و بعضاً رها شده در استان فارس بسیار داریم 
که قبلا به آن توجهی نشده است. با توجه به 
اینکه اطراف حرم مطهر شاهچراغ)ع( خالی 
از اتباع شده است، می توان از این ظرفیت به 

نحو احسن استفاده کرد. 
وی در ادامه س��خنان خود به فعالیت 
معاونت هماهنگی امور زائرین و گردشگری 
اس��تانداری فارس اشاره کرد و افزود: اضافه 
ش��دن لفظ گردش��گری در کن��ار معاونت 
زیارتی استانداری، حیطه کار این معاونت را 
چندین برابر ک��رد. یک هزار و ۴۲۰ امامزاده 

در ف��ارس وجود دارد که ۳ هزار اثر تاریخی 
و رویداده��ای فرهنگی دیگ��ر نیز به موارد 
فعالیت های این معاونت اضافه ش��د و البته 
قس��مت اقتصادی حوزه گردشگری هم به 

این حوزه افزوده خواهد شد.
ف��رخ زاده با اش��اره به اینک��ه در بحث 
ش��هرها و روس��تاهای ملی ثبت ش��ده در 
صنایع دس��تی رتب��ه اول کش��ور را داریم، 
گفت: رتبه نخس��ت تسهیلات کم بهره به 

صنایع دستی، رتبه نخست ثبت آثار جهانی، 
رتبه نخس��ت ثبت آث��ار تاریخی ملی، رتبه 
نخس��ت ستاد اربعین کش��ور، رتبه نخست 
بهره گیری از فرصت های جام جهانی، رتبه 
نخست کشوری ستاد اجرایی خدمات سفر 
و رتبه نخست کش��وری در اخذ نشان ملی 

اصالت صنایع دستی را در کارنامه داریم.
مع��اون هماهنگ��ی ام��ور زائری��ن و 
گردش��گری اس��تانداری فارس ادام��ه داد: 

رتبه نخست کش��وری هلال احمر در تمام 
رده های اجرایی طرح ملی خدمات نوروزی 
در س��ال ۱۴۰۳ و رتب��ه نخس��ت برگزاری 
مراسم ستاد ارتحال شهید جمهور در کشور 
از دیگر افتخارات اس��تان فارس طی دولت 

سیزدهم است.
ف��رخ زاده تصریح کرد: ثبت ملی محله 
بالا کفت ش��یراز به عنوان اولین محله هنر 
و صنایع دس��تی در کش��ور همچنین رتبه 
دوم پذیرش بیماران بین الملل با احتس��اب 
بیماران اتباع افغانستانی پس از تهران را در 
استان داریم، رتبه س��وم دارا بودن مراکز و 
بیمارستان های دارای مجوز پذیرش بیماران 
بین الملل پس از تهران و مشهد و نیز انتخاب 
استان فارس به عنوان معین ساخت صحن 
امام محمد باق��ر)ع( در کاظمین و دریافت 
جایزه سرو سیمین به عنوان یک جایزه فاخر 

هم از دیگر دستاوردهای فارس است.
مع��اون هماهنگ��ی ام��ور زائری��ن و 
گردش��گری اس��تانداری ف��ارس در ادامه 
س��خنان خود با اش��اره به در پیش رو بودن 
اربعین حسینی بیان کرد: از حدود ۴ ماه قبل 

که ستاد اربعین در استان فارس شکل گرفت 
و ۱۸ کارگروه ذیل این ستاد در حوزه خدمات 
درمانی، حمل و نقل، انتظامی، امنیتی و امداد و 

نجات و غیره تشکیل شدند.
وی ادامه داد: خوشبختانه استان فارس 
۱۰۸ موکب در مرز ش��لمچه و کشور عراق 
دارد و بزرگترین موکب های کشور متعلق به 
اس��تان فارس است که در شهرهای نجف، 
سامرا و کاظمین ایفای نقش می کنند .ضمن 
اینکه  ۳ س��ال متوالی است که مسئولیت 
حوزه ش��هری خرمش��هر به عه��ده فارس 
است و در کنار شهرداری این منطقه فعالیت 

می کنیم.
مع��اون هماهنگ��ی ام��ور زائری��ن و 
گردشگری اس��تانداری فارس در خصوص 
بحث جاماندگان اربعین، بیان کرد: علاوه بر 
حضور گس��ترده در مرزهای کشور در شهر 
شیراز و سایر شهرس��تان ها، برنامه موازی 
پیاده روی اربعین در تمام نقاط استان برگزار 
می شود و مسیرها بستگی به شرایط شهرها 
مشخص می شود و همزمان پیاده روی های 

اربعین هم در فارس برگزار می شود.

شبکه گردشگری فارس راه اندازی شود  معاون استاندار فارس:


